

浦发硅谷银行汇入汇款指示说明（人民币） SPD Silicon Valley Bank Incoming Wire Instructions (RMB)

请提醒汇款人务必将相关信息填写完整提供给汇款行，**代理行信息为必填项**。如需协助，请联系本行客服部：86 21 35963037。

Please instruct the payer to fill in all necessary information and submit to the paying bank. **The correspondent bank information is mandatory.** For assistance, please call our Customer Service Hotline: 86 21 35963037.

收款人账号 Beneficiary Account Number

收款人户名 Beneficiary Account Name

人民币汇入汇款路径 RMB Incoming Wire Remitting Route

收款行 Beneficiary Bank

浦发硅谷银行有限公司

收款行大额支付行号 CNAPS Code

600290001000

收款行地址 Beneficiary Bank Address

上海市杨浦区大连路588号宝地广场B座21楼

* 温馨提示 Note:

- 由于我行收款、汇款业务由上海总行统一操作处理，无论您在我行的开户地是哪个城市，请在他行企业网银汇款页面选择“**上海市**”作为您在我行的开户行城市
- 如发生书写不完整或错误的，按照银行国际惯例，可能导致收款人延迟收款甚至无法收款，特此告知。
- All wire transfer instructions of your SSVB account(s) are handled in Shanghai. Therefore, regardless of which city your company is located, please choose **Shanghai** as the account opening city of your SSVB account(s) in other banks' online banking instructions.
- Wires received with incomplete or invalid information may be delayed and could possibly result in payment failure.